
Raadadviescommissie Ruimte
(18493\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 25 juni 2015
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter), de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer drs. E.J.
van Tellingen (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de
heer A.H. van Wijk (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommissielid
VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), de heer D.J.W. Verboom (burger-
commissielid CDA), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer C. Pijls (burger-
commissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier) en de heer T. Kool
(wethouder).

Afwezig : -

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
1. Mw. J.C. Cartigny-Verspuy (namens ver. Waalzinnig) m.b.t. agendapunt 6.2
2. Dhr. E.H.M.P. Cartigny m.b.t. agendapunt 6.2
3. Dhr. J. Bambacht m.b.t. agendapunt 6.1
4. Dhr. J. Stans m.b.t. agendapunt 6.1
5. Dhr. D. Kerkhoven m.b.t. agendapunt 6.1
6. Dhr. R. Elfring (namens ContaineroverslagNee!) m.b.t. agendapunt 6.1
7. Mw. A. Verhaar (namens mw. M.E.L. Römers) m.b.t. agendapunt 6.1
8. Mw. P.G.M. Willekens m.b.t. agendapunt 6.1

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de raadadviescommissie Ruimte van 5 maart 2015,
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Ruimte

Naar aanleiding van:
De heer Nijhoff vraagt naar de ontwikkelen m.b.t. project Molenblok Varik. Hoe 
actief is Van Arnhem eigenlijk in het plan Molenblok en gebeurt nog er iets voor 
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Toezegging

Toezegging

2017? Ook is Van Arnhem werkzaam binnen het plan Melsinghdreef Tuil en daar 
gebeurt ook niets.
Wethouder Kool wenst hierover schriftelijk informatie te verstrekken aan de raad.

De heer Nijhoff geeft aan dat zijn fractie graag wenst te beschikken over het actuele 
onderhoudsplan begraafplaatsen.
Wethouder Kool zegt toe deze te zullen verstrekken.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel Nota van uitgangspunten Kerkewaard Haaften, waarvan de gebiedsvisie 
onderdeel uitmaakt (2015-05-15785)

Raadsbesluit:
a) vaststelling van de Nota van uitgangspunten Kerkewaard, waar de 

gebiedsvisie onderdeel van uitmaakt en
b) kennisneming van de Informatienota proces werkgroep gebiedsvisie 

Kerkewaard inclusief het advies van de werkgroep (betreft de inpassing van 
de uitbreiding van Van Uden, beperkt aanvullende watergebonden 
bedrijvigheid, bijbehorende voorwaarden en het draagvlak voor de 
ontwikkeling van de Kerkewaard).

Toezegging

Toezegging

Mevrouw Hollander (voorzitter werkgroep Gebiedsvisie Kerkewaard) verzorgt een 
korte toelichting op de voorliggende Nota van uitgangspunten en de Informatienota 
over het proces van de werkgroep.

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt nadere uitleg over de opgenomen 
verkeersbewegingen van vrachtauto's (inkomend 80 en vertrekkend 120) zoals die 
zijn opgenomen in de informatiefolder.
Wethouder Kool zegt toe de uiteenzetting van de heer Van Vleuten (projectleider) 
over de verkeersbewegingen met vrachtwagens over de weg in relatie tot de afvoer en 
aanvoer via schepen over de Waal schriftelijk aan de raad- en commissieleden te doen 
toekomen.
De heer Van Maanen vraagt dat als een college iets regelt via bijvoorbeeld een 
wijziging van het bestemmingsplan of via een omgevingsvergunning, hoe hard is dat 
dan? Met andere woorden kan een nieuw (volgend) college daarop anders beslissen 
en als dat zo is, hoe kunnen we dan garanderen dat een dergelijke wijziging (indien 
collegebevoegdheid) altijd via de gemeenteraad zal gaan lopen?
Wethouder Kool zegt dit een interessante casus te vinden en laat dit uitzoeken.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6.2 Voorstel Structuurvisie Waalweelde-West (2015-05-08580)

Raadsbesluit:
a) kennisneming van het toetsingsadvies van de Commissie m.e.r. over het 

milieueffectrapport “MER Structuurvisie WaalWeeldeWest”;
b) vaststelling van het milieueffectrapport “MER Structuurvisie 

WaalWeeldeWest” inclusief de bijbehorende bijlagen, de passende 
beoordeling en Update Passende Beoordeling;

c) vaststelling van de voorgestelde beantwoording van de zienswijzen, zoals 
opgenomen in de bijlage “Nota zienswijzen en ambtelijke aanpassingen 
Structuurvisie WaalWeeldeWest”conform concept en deze integraal onderdeel 
laten uitmaken van de Structuurvisie WaalWeeldeWest en

d) vaststelling van de Stuctuurvisie WaalWeeldeWest, opgenomen in de 
bestandset met identificatienummer NL.IMRO.9925.SVWaalWeeldeW-vst1 
inclusief plankaart, conform concept, elektronisch en analoog.

Toezegging

De heer Van Maanen zegt dat bij de MIRT-verkenning ook de alternatieven 
meegenomen zullen worden voor de hoogwatergeul. Wat is het verschil tussen dan 
met de Structuurvisie? Wat zijn de consequenties en hoe worden alternatieven 
beoordeeld? Er is nu te weinig informatie beschikbaar voor een beslissing.
De heer Hakkert vult aan dat hij ook graag inzichtelijk wenst te krijgen, hoe 
belangrijk het is om voorafgaand aan de start van die MIRT-verkenning een beslissing 
te nemen over deze Structuurvisie.
Wethouder Kool zegt toe hier schriftelijk nader informatie over te verstrekken en 
uitleg over te geven.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Er is in deze vergadering geen mededeling gedaan.

8. Rondvraag

De heer Blom geeft aan dat er op 1 juni 2015 een informatiebijeenkomst door ProRail 
in de Koeldert te Waardenburg is gehouden. De opkomst viel niet tegen, maar de 
mensen die er waren zijn wel geschrokken van de gepresenteerde plannen met 
betrekking tot het Programma Hoogfrequent Spoor (PHS). Het gebouwde komt 13,5 
meter boven maaiveld uit en in 2024 zal er iedere 7 tot 8 minuten een trein passeren, 
waarvan 's nachts goederenvervoer. Dit zal een grote impact geven op het woon- en 
leefgenot van direct betrokkenen, waarvoor ProRail een afstand van 200 meter 
aangeeft. In hoeverre is de gemeente hierbij betrokken?
Wethouder Kool geeft aan dat de gemeente meer informatie vergaart via derden dan 
rechtstreeks te horen krijgt via ProRail. Het college maakt dan ook dankbaar gebruik 
van de geluiden uit het veld. Er is een werkgroep ingesteld door ProRail voor deze 
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PHS-plannen met een klankbordgroep eronder. ProRail praat wel met grondeigenaren 
maar niet met gemeenten. Geldermalsen en Neerijnen hebben de handen ineen 
geslagen m.b.t. dit project en hebben een gezamenlijke contactpersoon aangewezen 
die ambtelijk afstemming houdt met ProRail. Bestuurlijke is hijzelf betrokken bij dit 
project namens Neerijnen. ProRail slaagt er telkens weer in om het project verder op 
te knippen en over die deelprojecten tot besluitvorming te komen, waardoor het 
project steeds een stapje verder komt. Hij houdt de vinger aan de pols.

De heer Nijhoff geeft aan dat het fietspad langs de Steenweg dit jaar zou worden 
aangelegd. Maar hij hoort daarover wisselende berichten, gaat dit nog gebeuren?
Wethouder Kool antwoordt dat er inderdaad wat onenigheid is met 2 grondeigenaren. 
De aanleg is door de Provincie derhalve met een jaar uitgesteld. Hij blijft hier 
aandacht voor houden.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 23.05 uur.

Vastgesteld in de oordeelsvormende raad
van 17 september 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen
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